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Miljø- og Planlægningsudvalget

Til:

Kopi til: 

Dato:

OMTRYKT:

Indenrigs- og sundhedsministeren

Miljøministeren

12. januar 2011

14. januar 2011 (ny formulering af spørgsmålet)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 328

Vil ministeren kommentere overlæge på afdelingen for Arbejdsmedicin og 

Folkesundhed i Færøernes sygehusvæsen Pál Weihes udtalelse til 

Videnskab.dk den 6. december 2010: ”Vi kan spotte skadelige effekter ved 

lavere og lavere doser. Det skulle ikke undre mig, hvis det viser sig, at der slet 

ikke findes en nedre grænse for kviksølvs giftighed” og vil ministeren på den 

baggrund bede Sundhedsstyrelsen om at igangsætte et udredningsarbejde 

med det formål at revurdere den nedre kviksølvgrænse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Steen Gade

formand
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